
  Αρ. Πρωτ. Δήμου Ιλίου: 22868/11-04-2014 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
από το πρακτικό της υπ’ αριθμ. 10ης Τακτικής Συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου Ιλίου 
 
Αριθ.  Απόφασης  182/2014                                                      ΘΕΜΑ 

Λήψη απόφασης για υλοτομία ή μη δένδρων σε 
διάφορα σημεία του Δήμου μας 

 
Σήμερα στις 10 Απριλίου 2014 ημέρα Πέμπτη και ώρα 20.30 μ.μ. το Δημοτικό Συμβούλιο 

του Δήμου ΙΛΙΟΥ συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση στο Δημαρχιακό Μέγαρο, ύστερα από την 
υπ’ αριθμ. 21412/04-04-2014 πρόσκληση του Προέδρου κ. Κουκουβίνου Δημητρίου που 
δημοσιεύθηκε στον ειδικό χώρο του Δήμου και επιδόθηκε με αποδεικτικό στον κ. Δήμαρχο και σε 
όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους την  04-04-2014.     

Το Δημοτικό Συμβούλιο απαρτίζεται από σαράντα ένα (41) Μέλη. 
                                                          Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ  
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΖΕΝΕΤΟΣ ΝΙΚΟΣ 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΟΥΚΟΥΒΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΚΑΚΟΥΡΗΣ ΑΝΤΩΝΗΣ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΚΟΥΜΑΡΑΔΙΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΒΟΜΠΙΡΑΚΗ ΝΙΚΟΛΕΤΤΑ 
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΛΙΟΣΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΑΥΓΟΥΛΑΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 
ΜΕΛΗ Δ.Σ.: ΓΚΙΩΝΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΦΕΡΕΝΤΙΝΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΜΑΡΚΟΠΟΥΛΟΣ ΦΩΤΙΟΣ, ΠΑΤΣΟΥΡΗΣ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ, ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ 
ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ,  ΜΗΛΙΩΝΗ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ, ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ  ΑΛΕΒΙΖΟΥ 
ΑΝΔΡΙΑΝΑ, ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ, ΒΕΡΓΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΜΑΝΤΖΟΥΡΑΝΗ ΕΛΕΝΗ, 
ΤΣΙΤΣΟΥ ΣΤΑΥΡΟΥΛΑ, ΖΟΡΜΠΑ ΚΑΛΟΜΟΙΡΑ, ΚΟΧΥΛΑ ΚΑΛΛΙΟΠΗ 
ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΠΑΠΑΔΟΓΙΑΝΝΑΚΗ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ, ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ 
ΝΙΚΟΛΑΟΣ, ΒΛΑΧΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ,  ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΑΛΑΜΑΓΚΑΣ 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΓΡΕΤΣΙΣΤΑ ΕΛΕΝΗ, ΓΡΑΜΜΕΝΟΥ ΜΑΡΙΑ, ΧΡΟΝΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ,  ΦΕΓΓΕΡΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

       
Α Π Ο Ν Τ Ε Σ   

Δ.Σ.: ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΔΕΥΤΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ, ΠΑΤΕΡΕΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
ΑΠΟΣΤΟΛΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΒΕΡΝΑΔΑΚΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΚΟΥΤΣΙΑΝΑΣ 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ, ΜΠΑΤΣΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ, ΜΠΑΡΜΠΑΓΙΑΝΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  
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Αφού διαπιστώθηκε ότι υφίσταται  νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κ. Κουκουβίνος Δημήτριος  
κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης και το Δημοτικό Συμβούλιο εισέρχεται αμέσως στην εξέταση 
των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης 

 
    ******************* 
 
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Κουκουβίνος Δημήτριος εισάγει στο 

Συμβούλιο για συζήτηση το 28ο θέμα της ημερήσιας διάταξης που αφορά την λήψη απόφασης για 
υλοτομία ή μη δένδρων σε διάφορα σημεία του Δήμου μας. 

Αφού θέτει υπόψιν του Συμβουλίου το υπ’ αριθμ. 21448/07-04-2014 σχετικό έγγραφο της 
Δ/νσης Περιβάλλοντος του Δήμου μας, στο οποίο αναφέρεται ότι: 
 «Η διαπαραταξιακή επιτροπή,  που ορίστηκε  με την 22/2014 Α.Δ.Σ. για να εισηγείται 
προς το Δ.Σ.  την υλοτομία ή μη δένδρων για το έτος 2014,   απαρτίζεται από τους Δ.  Σ.  κ.κ.  
Χαραλαμπόπουλο Ιωάννη, Κόχυλα Καλλιόπη,  Κακούρη Αντώνιο,  Κανελλόπουλο Γεώργιο και τη 
μόνιμη υπάλληλο του Δήμου κα Γαλάνη Ευαγγελία.  
  Η επιτροπή  συνεδρίασε την  3/4/14 και ώρα 08.00π.μ. στην αίθουσα του  Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δημαρχιακού καταστήματος.  
Παρόντες: κ.κ. 1) Χαραλαμπόπουλος Ιωάννης, 2) Κόχυλα Καλλιόπη, 3)  Κανελλόπουλος 
Γεώργιος  και  4) Γαλάνη Ευαγγελία.   
Απών: κ. Κακούρης Αντώνιος, 
 Εξέτασε τα υποβληθέντα αιτήματα σχετικά με την ή μη υλοτομία δένδρων σε διάφορα 
σημεία του Δήμου (πεζοδρόμια – κοινόχρηστοι χώροι)  και  εισηγείται  προς το Δημοτικό 
συμβούλιο τα εξής: 
 
Α) Τη διατήρηση των δένδρων ( μη υλοτομία) στις  περιπτώσεις : 
1.Φλέβας 85 
Σχετική η υπ’ αρίθμ. 3348/21-01-14 αίτηση του κ. Ανδρεόπουλου Άγγελου, με την οποία αιτείται  
τον έλεγχο (υλοτομία) δύο δένδρων βραχυχίτωνα, επειδή οι ρίζες τους έχουν σηκώσει τις πλάκες 
και την μάντρα του οικοπέδου του. 
Τα  συγκεκριμένα δένδρα φύονται σε πεζοδρόμιο πλάτους 2,5 μέτρων περίπου  επί της οδού 
Ιθάκης (και Φλέβας 85). Οι θέσεις φύτευσής τους είναι  μικρές και οι πλάκες του πεζοδρομίου 
έχουν ανασηκωθεί.  
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους   οποίους αιτείται 
την υλοτομία των  δένδρων, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά με τη 
διατήρηση (μη υλοτομία)  των  δένδρων και προτείνει όπως η  αρμόδια υπηρεσία  (Τ.  Υ)  προβεί  
στην ανακατασκευή του πεζοδρομίου και στην  αύξηση του χώρου ανάπτυξης των  δένδρων. 
 
2. Αγ. Γεωργίου 11 
Σχετική η υπ’ αρίθμ. 19962/28-3-14 αίτηση της κ. Γρύλλη Άννας, με την οποία αιτείται την 
υλοτομία ενός δένδρου λιγούστρου, επί της οδού Αγ. Γεωργίου 11, λόγω  αλλεργίας. 
Η Υπηρεσία ζήτησε από την αιτούσα, ιατρική γνωμάτευση από Δημόσιο Νοσοκομείο, που να 
επιβεβαιώνει το πρόβλημά της, αλλά δεν την προσκόμισε. 
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους   οποίους αιτείται 
την υλοτομία του  δένδρου, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά με τη 
διατήρηση (μη υλοτομία) του  δένδρου και προτείνει όπως η  αρμόδια υπηρεσία (Τμήμα 
Πρασίνου) προβεί στο κλάδεμα αυτού για μερική μείωση του όγκου της κόμης του. 
 
3. Ελαιών 106 
Σχετική  η υπ’ αρίθμ 17339/17-3-14 αίτηση του κ Χρονόπουλου Άγγελου, με την οποία αιτείται 
την υλοτομία ενός δένδρου χαρουπιάς, λόγω πρόκλησης ζημιών στο μαντρότοιχό του. 
Το συγκεκριμένο δέντρο φύεται σε πεζοδρόμιο πλάτους 70 εκ.  περίπου, χωρίς να υπάρχει 
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εμφανής ζημιά στον μαντρότοιχο, δυσχεραίνεται όμως η διέλευση των πεζών. 
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους   οποίους αιτείται 
την υλοτομία του  δένδρου, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά με τη 
διατήρηση (μη υλοτομία) του  δένδρου. 
 
4. Αγ. Γεωργίου 21 
Σχετική  η υπ’ αρίθμ. 20825/2-4-14 αίτηση της κ. Ρώτα Καλλιόπης, με την οποία αιτείται την 
υλοτομία ενός δένδρου μουριάς, που βρίσκεται στο πεζόδρομο Μιλτιάδου (όπισθεν Αγ. Γεωργίου 
21). 
Το συγκεκριμένο δένδρο φύεται στον πεζόδρομο Μιλτιάδου (όπισθεν Αγ. Γεωργίου 21). και δεν 
δημιουργεί κάποιο πρόβλημα. 
Η επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους   οποίους αιτείται 
την υλοτομία του  δένδρου, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά με τη 
διατήρηση (μη υλοτομία) του  δένδρου. 
 
Β) Την υλοτομία δένδρων στις παρακάτω περιπτώσεις: 
1. Αφροδίτης 9 
Σχετική  η υπ’ αρίθμ 19309/26-3-14 αίτηση του κ  Βεργή Κων/νου και λοιπών ενοίκων 
πολυκατοικίας και γειτόνων, με την οποία αιτούνται την υλοτομία ενός δένδρου λεύκας , λόγω 
επικινδυνότητας. 
Το συγκεκριμένο δένδρο φύεται σε πεζοδρόμιο πλάτους 1,20 μέτρων περίπου. Με τις δεδομένες 
συνθήκες δεν φαίνεται να παρουσιάζει μεγάλη  επικινδυνότητα, υπάρχουν όμως εμφανείς ζημιές 
στις πλάκες του πεζοδρομίου, στο κράσπεδο και στην υδρορροή. 
Η  επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα,  λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους οποίους αιτείται 
την υλοτομία του δένδρου, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά με την 
έγκριση υλοτομίας αυτού και την άμεση αντικατάστασή του από άλλο δένδρο. 
 
2. Κάλχου 108 
Σχετική  η υπ’ αρίθμ 20784/2-4-14 αίτηση της κ. Πολίτη Ελένης, με την οποία αιτείται την 
υλοτομία ενός δένδρου βραχυχίτωνα, που βρίσκεται στην οδό Πολυτέκνων 73,  γιατί εμποδίζει την 
είσοδο στην αποθήκη του καταστήματός του και την φορτοεκφόρτωση. 
Σχετική ήταν και η υπ’ αρίθμ 1412/10-1-14 αίτηση του κ. Κοτζοχάμπου Σάββα, με την οποία είχε 
αιτηθεί την υλοτομία ενός δένδρου  βραχυχίτωνα, γιατί εμποδίζει την είσοδο στο γκαράζ του 
καταστήματός του. Το συγκεκριμένο δένδρο βρίσκεται μπροστά σε χώρο, που θα λειτουργήσει ως 
γκαράζ καταστήματος, αλλά δεν είχε κατατεθεί εγκεκριμένο σχέδιο από την αρμόδια Υπηρεσία, 
που να το επιβεβαιώνει.. 
Η επιτροπή στις 5/2/14 αφού εξέτασε το θέμα, λαμβάνοντας  υπόψη  τα παραπάνω, εισηγήθηκε  
στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά με τη διατήρηση (μη υλοτομία) του  δένδρου.  
Στις 2/4/2014 κατατέθηκε εκ νέου αίτηση υλοτομίας και προσκομίστηκε στην Υπηρεσία  σχέδιο  
εγκεκριμένο από Πολεοδομία που δείχνει την υφιστάμενη κατάσταση όπως παρουσιάζεται στην  
παρούσα αίτηση. 
Η  επιτροπή αφού εξέτασε το θέμα,  λαμβάνοντας  υπόψη  τους λόγους για τους οποίους αιτείται 
την υλοτομία του δένδρου, εισηγείται στο  Δημοτικό Συμβούλιο όπως αποφασίσει σχετικά με την 
έγκριση υλοτομίας αυτού και την άμεση αντικατάστασή του από άλλο δένδρο, σε άλλη θέση 
έμπροσθεν του καταστήματός του. 

Παρακαλούμε όπως αποφασίσετε σχετικά.» 
 προτείνει την λήψη της σχετικής απόφασης 

 

ΤΟ  ΔΗΜΟΤΙΚΟ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
 Έχοντας υπόψιν τα ανωτέρω 
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 

Εγκρίνει: 
Α) Τη διατήρηση των δένδρων (μη υλοτομία), ως αναλυτικά αναφέρονται στο σκεπτικό της 
απόφασης. 
Β) Την υλοτομία δένδρων, ως αναλυτικά αναφέρονται στο σκεπτικό της απόφασης 
 
Στη συνέχεια υπογράφεται από τα παρόντα στη συνεδρίαση Μέλη. 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.        ΤΑ ΜΕΛΗ 
 
 
 
ΚΟΥΚΟΥΒΙΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
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